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Protokół Nr LXXVIII/2023 

Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Lidzbarku Warmińskim w dniu 29 listopada 2023 roku. 

 

Obrady trwały od godziny 16.30 do godziny 17.41. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr 580 do Nr 589. 

Stan Rady – 15 

Radni obecni – 15 

Obecni: 

1. Adam Jan Brodowski, 

2. Andrzej Dryzelenko, 

3. Marek Szczepan Grzmiączka, 

4. Andrzej Kabała, 

5. Andrzej Kędzierski, 

6. Wojciech Roman Korzeniewski, 

7. Iwona Łagocka, 

8. Dorota Michalak, 

9. Tomasz Naumczyk, 

10. Marek Jarosław Olszewski, 

11. Piotr Pasternak, 

12. Krzysztof Przemysław Rosiński, 

13. Agnieszka Teresa Serwach, 

14. Bartłomiej Józef Zdanowicz, 

15. Maciej Zieliński. 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak otworzyła 

obrady LXXVIII Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada 

Miejska. 

W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu Miejskiego 

i gości zaproszonych – serdecznie witam. 

Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik 

Nr 1 do protokołu. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak przedstawiła 

porządek dzienny posiedzenia sesji, a mianowicie:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów Nr LXXV/2023 i Nr LXXVI/2023 z poprzednich sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza. 
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6. Uchwała w sprawie wyboru uzupełniającego ławników do Sądu Rejonowego 

w Lidzbarku Warmińskim na kadencje 2024 – 2027. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych przy ul. Olsztyńskiej, 

ul. Wiejskiej, ul. Dąbrowskiego, ul. Słowackiego w Lidzbarku Warmińskim (4 tereny). 

8. Uchwała w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński na okres od 01 stycznia 2024 r. 

do 31 grudnia 2024 r. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy.  

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy.  

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy.  

12. Uchwała w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta Lidzbarka Warmińskiego 

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na 2024 rok. 

13. Uchwała w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński 

konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego.  

14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości. 

15. Interpelacje radnych. 

16. Zapytania radnych. 

17. Wnioski i petycje obywateli. 

18. Zamknięcie obrad. 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz zgłosił do porządku obrad sesji wniosek o zdjęcie z porządku 

obrad punktu 13 projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej 

Lidzbark Warmiński konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego oraz wniosek 

o wniesienie do porządku obrad sesji w punkcie 15 projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2023 r. W związku z powyższym kolejne punkty z porządku obrad 

przesuną się. 

Radny Bartłomiej Zdanowicz zgłosił zapytanie o powód decyzji o zdjęciu tej uchwały 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych. Czy z nich rezygnujemy całkowicie 

czy będą one wznowione? 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że ten projekt uchwały może być zawsze 

podjęty w ciągu roku budżetowego. Na ostatniej sesji nadzwyczajnej ustaliliśmy zakres 

zmniejszenia wydatków przyszłorocznych, które będziemy wprowadzali, o które będziemy 

wnioskowali o wprowadzenie zmian po korektach do budżetu na 2024 r. między innymi 

był projekt budżetu obywatelskiego. Wprowadzenie go będzie możliwe, gdy ewentualnie 

otrzymamy środki finansowe, które mogą ewentualnie pochodzić z Ministerstwa Finansów, 

odnośnie frekwencji wyborczej. Tam też było mówione o tym, że gminy, w których frekwencja 

była najwyższa dostaną milion zł. na budżet obywatelski. W przypadku, kiedy faktycznie 

ta obietnica zostanie spełniona, będziemy wtedy wprowadzali tą uchwałę, a także będzie 

wprowadzona kwota, którą byśmy dostali.  

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że tylko przypomnę, że głosowałem przeciw 

takim cięciom, ale w związku z tym co przyszłość przyniesie to zobaczymy. Rozumiem, 

że na dzień dzisiejszy Budżetu Obywatelskiego nie będzie.  



3 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że na chwilę obecną jest w projekcie uchwały 

budżetowej, ale ustalenia, które mieliśmy ostatnio wskazują na to, że nie będzie. Jeżeli stałoby 

się coś innego to wtedy wprowadzimy do porządku obrad projekt takowej uchwały. 

Czy w styczniu, czy w lutym, jeżeli się on pojawi albo jeśli nasze warunki finansowe będą 

dawały szanse na wprowadzenie budżetu obywatelskiego do projektu budżetu miasta na 2024 r. 

bez względu czy otrzymamy te środki zewnętrzne czy nie. Oczywiście wszystko będzie 

wiadome po zakończeniu realizacji budżetu miasta na 2023 r. i po ewentualnych wpływach, 

które będą w 2024 r.  

Radny Wojciech Korzeniewski zgłosił zapytanie o to, czy podana kwota będzie obowiązywała 

corocznie czy jednorazowo. Chodzi o ten milion złotych. 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że kwota wynikająca z budżetu 

obywatelskiego jest jednorazowa. Na dzień dzisiejszy są trzy projekty, na które ewentualnie 

możemy uzyskać środki z ministerstw, to znaczy z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych 

i Administracji, Ministerstwa Klimatu i Środowiska, to jest milion zł na remizy, remizy 

nie mamy więc wytyczne wskazują na to, że możemy ewentualnie doposażyć OSP, pomóc 

w termomodernizacji OSP z ościennych gmin i doposażyć nasze OSP, bo tutaj mamy OSP, 

ale nie mamy budynku. Drugi projekt to środki na budżet obywatelski, jednorazowo milion 

złotych dla takiej gminy, gdzie była najwyższa frekwencja i to jest nasza gmina. I trzeci, to jest 

na stowarzyszenia i koła gospodyń wiejskich, też milion złotych. Są rozmowy w ramach 

PSP czy OSP, tak w drugim i trzecim wypadku nie mam żadnych informacji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak zgłosiła 

do porządku obrad sesji wniosek o wniesienie w punkcie 16. projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku 

Warmińskim. W związku z powyższym kolejne punkty porządku obrad przesuną się. 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak poddała 

pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 13. projektu uchwały w sprawie 

przeprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński konsultacji społecznych 

w sprawie Budżetu Obywatelskiego.  

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła ww. wniosek do porządku obrad sesji większością 

głosów (14 za, 1 radny wstrzymał się do głosu). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak poddała 

pod głosowanie wniosek o wniesienie do porządku obrad sesji w punkcie 15. projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła ww. wniosek do porządku obrad sesji 

jednogłośnie (15 za). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak poddała 

pod głosowanie wniosek o wniesienie w punkcie 16. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku Warmińskim. 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła ww. wniosek do porządku obrad sesji 

jednogłośnie (15 za). 

Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark 

Warmiński konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego stanowi załącznik 

Nr 2 do uchwały. 
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Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji z wprowadzonymi zmianami 

pod głosowanie.  

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie (15 za). 

3. Przyjęcie protokołów Nr LXXV/2023 i Nr LXXVI/2023 z poprzednich sesji. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LXXV/2023 

z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Radni mieli możliwość zapoznania 

się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do treści protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała protokół Nr LXXV/2023 z sesji 

Rady Miejskiej z dnia 25 października 2023 r. pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LXXV/2023 z dnia 25 października 2023 r. 

przyjęła jednogłośnie. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LXXVI/2023 

z poprzedniej nadzwyczajnej sesji był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Radni mieli 

możliwość zapoznania się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała, czy są uwagi 

do treści protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała protokół Nr LXXVI/2023 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 15 listopada 2023 r. pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LXXVI/2023 z dnia 15 listopada 2023 r. 

przyjęła jednogłośnie (15 za). 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie z działalności Burmistrza, które obejmowało 

okres między sesjami od dnia 13 października 2023 r. do dnia 17 listopada 2023 r. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Bartłomiej Zdanowicz zgłosił zapytanie do punktu 1. sprawozdania o umowę 

o malowanie znaków poziomych. Sprawa ta przewija się od jakiegoś czasu na sesjach Rady 

Miejskiej, chodzi mi o umowę na malowanie oznakowania poziomego 20 sztuk przejść 

dla pieszych na drogach miejskich w ciągu trasy autobusowej w ramach realizacji inwestycji 

pod nazwą „Rozwój mobilności i transportu publicznego Gminy Miejskiej Lidzbark 

Warmiński”. To jest temat, który przewija się po raz kolejny i budzi kontrowersje. Według mnie 

jest to kolejny kosztowny i nie do końca uzasadniony wydatek 55 tys. podzielić na 20 sztuk 

przejść dla pieszych, to daje nam 3250 zł wydane na malowanie jednej sztuki pasów. Proszę 

wybaczyć, tłumaczenie, że za takie pasy otrzymaliśmy więcej punktów w projekcie, to mnie 

nie przekonuje. Dlatego dopytam i oczywiście złożę to na piśmie, do ilu i jakich firm wysłano 
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zapytania ofertowe drogą pisemną i telefoniczną na to zadanie. Od jakich firm i na jaką kwotę 

wpłynęły oferty.  

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że prześlemy wszystkie zapytania 

ofertowe oraz firmy, do których przekazaliśmy te zapytania.  

Radny Marek Olszewski zgłosił zapytanie o modernizację balustrady wzdłuż rzeki Łyny przy 

ul. Zamkowej. 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że modernizacja ta polega 

na wymianie i dostosowaniu parametrów do wymogów bezpieczeństwa. To jest naprawdę 

wymiana całego odcinka od mostu na ul. Kopernika do mostu na wysokości Urzędu Gminy. 

Jest to uzgodnione z konserwatorem zabytków. 

Radny Wojciech Korzeniewski zgłosił zapytanie o wymianie pozostałej części balustrady.  

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że to nie jest nasz fragment. 

Wymieniamy odcinek leżący na naszym terenie w ramach wniosków radnych. Tamten fragment 

jest chyba GDDKiA, bądź jest to pas drogowy tej kładki prowadzącej do kościoła należący 

do Powiatu.  

Radny Wojciech Korzeniewski zapytał, czy można złożyć wniosek o wymianę, bo jeśli 

wymienilibyśmy całość, to ładnie by to wyglądało. 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że można złożyć wniosek i jeśli 

będziemy właścicielem to przeanalizujemy zasadność i przystąpimy do realizacji. Jeśli jednak 

to nie będzie na naszym terenie to przekażemy ten wniosek do strony będącej właścicielem.  

Radny Marek Olszewski zgłosił zapytanie o to czy możemy tam zaplanować ciąg spacerowy 

przy tej balustradzie, bo tam jest dzisiaj dzika ścieżka, czy możemy w przyszłości 

to zagospodarować? 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że tam są tereny działek pod działalność 

gospodarczą i mieszkaniowo-usługową. Budowanie tam z tyłu będzie możliwe dopiero 

po ewentualnym zagospodarowaniu tego terenu. Wybudowanie ścieżki wcześniej może 

przynieść negatywne korzyści dla budynków, które mogłyby być tam wybudowane.  

Radny Andrzej Kędzierski poinformował, że pomysł remontu tej balustrady wyszedł 

od śp. Radnego Józefa Kurto. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

6. Uchwała w sprawie wyboru uzupełniającego ławników do Sądu Rejonowego 

w Lidzbarku Warmińskim na kadencje 2024 – 2027. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak zwróciła się do Radnej Iwony Łagockiej 

o przedstawienie protokołu Zespołu do spraw Wyboru Ławników. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Zespołu do spraw Wybory Ławników przedstawiła 

protokół w sprawie wydania opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników do Sądu 

Rejonowego w Lidzbarku Warmińskim.  

Protokół w sprawie wydania opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników do Sądu 

Rejonowego w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poinformowała, że przed 

przystąpieniem do wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Lidzbarku Warmińskim należy 
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wybrać spośród radnych Komisję Skrutacyjną w liczbie co najmniej 3 osób. Proszę o zgłaszanie 

kandydatów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak zaproponowała radną Agnieszkę 

Serwach, radnego Marka Grzmiączkę i radnego Tomasza Naumczyka. 

Radna Agnieszka Serwach wyraziła zgodę na prace w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Marek Grzmiączka wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Tomasz Naumczyk wyraził zgodę na prace w Komisji Skrutacyjnej.  

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała skład Komisji Skrutacyjnej 

pod głosowanie.  

1. Radna Agnieszka Serwach, 

2. Radny Marek Grzmiączka, 

3. Radny Tomasz Naumczyk. 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej jednogłośnie (15 za).  

Przewodnicząca Rady przedstawiła zasady głosowania w sprawie wyboru uzupełniającego 

ławników do Sądu Rejonowego w Lidzbarku Warmińskim. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15, ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

oraz art. 160 § 1 i art. 168 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych 

Rada Miejska w Lidzbarku Warmińskim wybiera ławników do Sądu Rejonowego w Lidzbarku 

Warmińskim w głosowaniu tajnym zwykłą większością głosów co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady. 

Informacja o zasadach głosowania:  

1. W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart do głosowania.  

2. Radny otrzymuje tylko jedną kartę do głosowania.  

3. Karta do głosowania tajnego powinna być opatrzona pieczęcią. 

4. Głosować można tylko na jednego kandydata.  

W przypadku wyborów lub powoływania na określone funkcje i stanowiska głosuje się przez: 

a) pozostawienie nazwiska kandydata nieskreślonego, co oznacza głos „za”,  

b) skreślenie nazwiska kandydata, co oznacza głos „przeciw”.  

5. Przy głosowaniu przez skreślenia nie ma głosów „wstrzymujących się”.  

6. Głosowanie tajne przeprowadza komisja skrutacyjna, która przedstawia wyniki głosowania 

w protokole komisji skrutacyjnej.  

7. Komisja Skrutacyjna sprawdza prawidłowość sporządzenia kart do głosowania, sprawdza 

urnę, przelicza i rozdaje karty do głosowania, sprawdza i liczy głosy, zabezpiecza karty 

do głosowania, sporządza protokół i odczytuje wyniki tajnego głosowania niezwłocznie 

po ich ustaleniu.  

Następnie zwróciła się do Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej o przystąpienie do prac 

i przygotowanie kart do głosowania.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak ogłosiła 5 minutową przerwę 

w obradach sesji.  

Po przerwie wznowiła obrady sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim.  

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania.  

Po zebraniu kart do głosowania Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak ogłosiła 

5 minutową przerwę w obradach sesji.  

Po przerwie wznowiła obrady sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 

Radna Agnieszka Serwach Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła protokół 

Komisji Skrutacyjnej z wyboru uzupełniającego ławników do Sądu Rejonowego w Lidzbarku 

Warmińskim z dnia 29 listopada 2023 r. na kadencję 2024 – 2027. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Lidzbarku 

Warmińskim na kadencję 2024 – 2027 stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Radny Wojciech Korzeniewski nie brał udziału w głosowaniu nad projektem uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 

Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński 

NIE BRAŁ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Wojciech Roman Korzeniewski 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

Uchwała Nr LXXVIII/580/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopada 2023 r. w sprawie wyboru uzupełniającego ławników do Sądu Rejonowego 

w Lidzbarku Warmińskim na kadencję 2024 – 2027 stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych przy ul. Olsztyńskiej, 

ul. Wiejskiej, ul. Dąbrowskiego, ul. Słowackiego w Lidzbarku Warmińskim (4 tereny). 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, 

Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław 

Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej Zieliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartłomiej Zdanowicz 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę większością głosów (14 za, 1 RADNY 

wstrzymał się od głosu). 

Uchwała Nr LXXVIII/581/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopada 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych przy ul. Olsztyńskiej, 

ul. Wiejskiej, ul. Dąbrowskiego, ul. Słowackiego (4 tereny) stanowi załącznik Nr 7 

do protokołu. 

8. Uchwała w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński na okres od 01 stycznia 2024 r. 

do 31 grudnia 2024 r. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, 

Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław 

Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

Uchwała Nr LXXVIII/582/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopada 2023 r. w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński na okres 

od 01 stycznia 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, 

Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław 

Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

Uchwała Nr LXXVIII/583/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopada 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży 

w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy stanowi załącznik 

Nr 9 do protokołu. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, 

Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław 

Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

Uchwała Nr LXXVIII/584/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopada 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży 

w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy stanowi załącznik 

Nr 10 do protokołu. 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, 

Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław 

Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

Uchwała Nr LXXVIII/585/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopada 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży 

w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy stanowi załącznik 

Nr 11 do protokołu. 

12. Uchwała w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta Lidzbarka 

Warmińskiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na 2024 rok. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, 
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Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław 

Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

Uchwała Nr LXXVIII/586/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopada 2023 r. w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta Lidzbarka 

Warmińskiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na 2024 rok stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, 

Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław 

Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
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Uchwała Nr LXXVIII/587/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopada 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia od podatku 

od nieruchomości stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.  

14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, 

Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław 

Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

Uchwała Nr LXXVIII/588/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopadzie 2023 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. stanowi załącznik 

Nr 14 do protokołu. 
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15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Lidzbarskiego 

Domu Kultury w Lidzbarku Warmińskim. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, 

Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, 

Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław 

Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

Uchwała Nr LXXVIII/589/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

29 listopada 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik Nr 15 

do protokołu. 

16. Interpelacje radnych. 

W dyskusji głos zabrali: 
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Radny Krzysztof Rosiński zgłosił interpelację na piśmie o możliwość oświetlenia drugiej części 

boiska przy ul. Polnej, aby inni użytkownicy mogli korzystać z boiska podczas treningów 

Polonii. 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

17. Zapytania radnych. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Bartłomiej Zdanowicz zgłosił zapytania na piśmie dotyczące malowania oznakowania 

poziomego, całkowitego kosztu i wkładu własnego Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński 

na budowę ul. Kolejowej i ul. Spółdzielców, jaki był koszt przy pierwszym i kolejnym 

przetargu, do jakich firm wysłano zapytania ofertowe dotyczące potencjalnego operatora 

komunikacji miejskiej, jakie oferty wpłynęły. Chciałem także zapytać czy Dyrektor LDK złożył 

wypowiedzenie i będzie dyrektorem tylko do końca grudnia. Czy prawdą jest, że Burmistrz 

nie zamierza na razie ogłaszać konkursu na to stanowisko i czy prawdą jest, że tą funkcję będzie 

pełnić jako p.o. pani Katarzyna Radulewicz?  

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że odpowiedź na wszystkie pytania brzmi 

tak. Dyrektor LDK złożył wypowiedzenie za porozumieniem stron z dniem 31 grudnia 2023 r. 

Obowiązki dyrektora mogę powierzyć innej osobie do roku czasu. Z racji, że jest to koniec 

roku, a sytuacja jest nieprzewidywalna i biorąc pod uwagę, że szereg zadań referatu Promocji 

i Współpracy jest tożsama z zadaniami LDK, więc w celu minimalizacji kosztów, a także 

sprawniejszego działania, chciałbym odłożyć tą decyzję do czasu zakończenia wyborów 

samorządowych. 

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że nie rozumie co mają wybory samorządowe 

do wyboru Dyrektora LDK, bo myślę, że jeżeli transparentnie ogłosiłoby się konkurs, 

to po pierwsze myślę, że pani Katarzyna Radulewicz mogłaby wystartować w tym konkursie. 

Uważam także, że nowy Dyrektor LDK z nową strategią rozwoju na najbliższe lata byłby 

osobą, która doda skrzydeł LDK.  

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że strategia rozwoju na dany rok jest 

realizowana w trakcie roku budżetowego i wszystkie imprezy, które są realizowane były 

wcześniej planowane. W związku z powyższym, żeby usprawnić działania w najbliższym roku, 

podjąłem taką decyzję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poinformowała, że Rada Miejska 

nie decyduje o tym kogo zatrudnia Burmistrz. 

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że wie o tym i nie mówił kogo ma zatrudnić 

Burmistrz. 

Radna Agnieszka Serwach zgłosiła zapytanie o wniosek o nadanie nazwy ronda przy 

ul. Dąbrowskiego.  

Pani Agnieszka Kołosewicz Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki Komunalnej Urzędu 

Miejskiego w Lidzbarku Warmińskim poinformowała, że uchwałę możemy przygotować 

na grudzień br. lub styczeń 2024 r. Odbyły się już konsultacje, zebrała się Komisja do spraw 

nadania nazwy i sporządziła protokół. Wybrano jedną z dwóch zgłoszonych nazw: im. Morsów 

Lidzbarskich oraz im. biskupa Piccolominiego. Komisja wybrała nazwę biskupa 

Piccolominiego.  

Radny Andrzej Kędzierski zapytał, czy Rada może nie przyjąć nazwy? 
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Pani Agnieszka Kołosewicz Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki Komunalnej Urzędu 

Miejskiego w Lidzbarku Warmińskim poinformowała, że tak, zależy jaką państwo podejmą 

decyzję.  

Radny Bartłomiej Zdanowicz zgłosił zapytanie o ogłoszenie emisji obligacji i czy będzie 

możliwy wykup jakiegoś procentu przez mieszkańców, czy może mają państwo jednego 

emitenta, który skupi całość. 

Pani Elżbieta Lasowa Skarbnik Miasta poinformowała, że Gmina jest w trakcie 

przeprowadzania procedury. Wysłano zapytanie do szeregu banków i wykup będzie możliwy 

tylko przez nas. Są to obligacje na okaziciela i wykup będzie mogła dokonać tylko Gmina 

Miejska Lidzbark Warmiński. 

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że chodzi o to czy te obligacje będzie mógł kupić 

mieszkaniec miasta. 

Pani Elżbieta Lasowa Skarbnik Miasta poinformowała, że zakupu obligacji będą mogły 

dokonać tylko banki i biura maklerskie. 

Radny Bartłomiej Zdanowicz zapytał o powód wyłączenia możliwości zakupu części obligacji 

przez mieszkańców. 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że gmina korzysta z wyspecjalizowanych 

jednostek, które zajmują się sprzedażą obligacji. Nie jesteśmy specjalistami w tym zakresie, 

a chodzi tu głównie o bezpieczeństwo możliwości wykupu obligacji z banku, które dają 

nam gwarancje takiego działania. Jeśli chodzi o wykup czy zakup obligacji przez osoby 

prywatne to może spotkać się to z brakiem możliwości wykupu. Podobnie kredyty, nie bierze 

się ich od osób prywatnych, tak samo obligacje sprzedaje się do banku, ponieważ są większe 

gwarancje dotyczące możliwości wykupu i zasad wykupu, bo tam działają zasady związane 

z ustawą o finansach publicznych i możemy to w sposób bezpieczny realizować przy wykupie 

tych obligacji.  

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że gwarancję wykupu zapewnia dobrze 

skonstruowana umowa. Myślę, że jeśli ogłoszono by możliwość wykupu przez mieszkańców, 

to część z nich byłaby chętna do wykupu. Ale konkretnie, dlaczego nie umożliwili państwo 

wykupu obligacji przez mieszkańców?  

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że staramy się realizować pewne zadania 

finansowe w sposób bezpieczny a naszym partnerem jest bank.  

Radny Bartłomiej Zdanowicz - uważa pan, że obligacje ewentualnie znajdujące się w rękach 

mieszkańców byłyby niebezpieczne, niezbyt zabezpieczone. Uważa pan, że mieszkańcy 

nie mają prawa, żeby zakupić przynajmniej część obligacji, bo te obligacje nie będą bezpieczne. 

Myślę, że dobrze skonstruowana umowa daje zabezpieczenie 100% wykupu tych obligacji. 

Ludzie inwestują kupując obligacje, inwestują swój kapitał, później odzyskują procent, 

tzw. odsetki, które miasto będzie musiało wypłacić przy wykupie. 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że jeśli miałby wybierać, to wybrałbym banki. 

Za politykę finansową odpowiada Burmistrz i Skarbnik i taką podjęliśmy decyzję z powodu 

bezpieczeństwa budżetu miasta. 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 
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18. Wnioski i petycje obywateli. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak odczytała oświadczenie skierowane 

do Radnego Bartłomieja Zdanowicza w odpowiedzi na jego wcześniejsze oświadczenie. 

Oświadczenie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi 

załącznik Nr 16 do protokołu. 

19. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo zamknęła obrady 

LXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Dorota Michalak 

 

Protokołowały: 

Patrycja Raszewska 

Ewa Kępińska 

 

 


